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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:14 Trafikverkets ansvar för statliga vägar på landsbygden

Kristianstads kommun har en stor landsbygd med många mindre orter. I fyra av 
dem ska nu belysningen släckas ned. Anledningen är att Trafikverket har sagt 
nej till att ta över ansvaret för belysningsanläggningar på statens vägar, vilket är 
väghållarens ansvar.

Trafikverket har meddelat Kristianstads kommun att även om de anser att vissa 
vägsträckor uppfyller deras belysningskriterier kommer de inte att rusta upp 
anläggningarna förrän tidigast 2030.

En nedsläckning av belysningen på dessa orter kommer att få konsekvenser för 
medborgarna, i synnerhet vad gäller säkerheten för de oskyddade trafikanterna 
men också för tryggheten.

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Andreas Carlson:

 

Kommer statsrådet att, inom sitt ansvarsområde, ta några generella initiativ för 
att Trafikverket, i enlighet med sina egna bedömningar för belysningskriterier, 
uppfyller sina skyldigheter även på landsbygden i Kristianstads kommun?

………………………………………

Ewa Pihl Krabbe (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-12
Besvaras senast
2024-09-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


